
BRM.0002.4.2024 

P R O T O K Ó Ł NR XCIV/2024 

z XCIV Sesji Rady Miasta Sanoka 

VIII kadencji, która odbyła się w dniu 18.04.2024 r. od godz. 14:00 

do godz. 16:00 w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Pana Andrzeja Romaniaka 

Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka oraz 

Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

Pana Grzegorza Kozaka i Pani Zofii Kordeli – Borczyk 

 

Wypowiedzi radnych oraz wszystkich osób uczestniczących w sesji wygenerowane zostały 

przez platformę editor.beey.io służąca do automatycznej transkrypcji tekstu. 

 

Na ogólną liczbę 20 Radnych w XCIV Sesji Rady Miasta Sanoka VIII kadencji udział wzięło 

wg listy obecności 20 Radnych. 

1. Babiak Roman 

2. Drwięga Maciej 

3. Karaczkowski Ryszard 

4. Kordela – Borczyk Zofia 

5. Korencka – Mitadis Agnieszka 

6. Kornecki Adam 

7. Kot Piotr 

8. Kot Wanda 

9. Kozak Grzegorz 

10. Lisowska Teresa 

11. Małek Bogusława 

12. Miklicz Sławomir 

13. Osękowski Marian 

14. Radożycki Łukasz 

15. Rogowska – Chęć Grażyna 

16. Romaniak Andrzej 

17. Sieradzka Katarzyna 

18. Tymoczko Henryka 

19. Wróbel Beata 

20. Wituszyński Radosław 

 

 

Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni na XCIV Sesji Rady Miasta Sanoka VIII 

kadencji. 

1. Hipner Jolanta - Rada Dzielnicy Zatorze 

2. Małek Bogusława - Rada Dzielnicy Posada 

3. Kornecki Józef - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

4. Kozak Grzegorz - Rada Dzielnicy Olchowce 

5. Osękowski Marian - Rada Dzielnicy Wójtostwo 

6. Wachel Tomasz - Rada Dzielnicy Błonie 



Ponadto w XCIV Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Pan Tomasz 

Matuszewski, Zastępca Burmistrza Pani Jowita Nazarkiewicz, Zastępca Burmistrza Pan Artur 

Kondrat, Skarbnik Miasta Pani Ewa Zamaria. 

 

Ad.1  

Otwarcie sesji. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak otworzył XCIII Sesję Rady Miasta Sanoka. 

Powitał Wysoką Radę, Burmistrza Miasta, Zastępców Burmistrza, Skarbnika Miasta, 

Przewodniczących Zarządów Dzielnic oraz wszystkich obecnych na Sesji Rady. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obrad jest odpowiednia ilość Radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.2  

Powołanie Sekretarza sesji. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak powołał na Sekretarza sesji Radnego Macieja 

Drwięgę.  

 

Ad.3 

Zapoznanie Rady z porządkiem obrad.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak poinformował, że program sesji został 

Radnym dostarczony i zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Sanoka w latach 2018 -  2024. 

5. Podziękowanie Radnym za pracę w kończącej się kadencji. 

6. Wystąpienia Radnych i  gości. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Panie Przewodniczący w imieniu burmistrza miasta Sanoka, zwracam się z prośbą  

o wprowadzenie do programu sesji punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na najem lokalu użytkowego w drodze bezprzetargowej. Projekt uchwały dotyczy 

obiektu byłej szkoły przy ulicy Lipińskiego 63. Szanowni Państwo Radni już jakby 

podejmowali szereg decyzji w tej sprawie, m.in. pozyskaliśmy dotację z Urzędu 

Marszałkowskiego na modernizację pierwszego piętra tego budynku, zatem ta uchwała  

w pewien sposób zakończy tą inwestycję i umożliwia wprowadzenie tam jednostki 

marszałkowskiej, czyli Podkarpackiego Zespołu Placówek Wojewódzkich w Rzeszowie. 

Dziękuję. 

 



Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję bardzo i proszę Pani burmistrz tam widzę się zgłasza. 

Jowita Nazarkiewicz (Zastępca Burmistrza ds. Społecznych) 

Panie Przewodniczący, wysoka Rado. Ja również zwracam się do państwa z wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad w trybie pilności projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

woli utworzenia spółki prawa handlowego pod firmą sportowy Sanok SA z siedzibą w Sanoku. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję bardzo, ja przypomnę, że wprowadzenie nowego, nowych punktów wymaga 

bezwzględnej większości głosów, więc proponuje teraz te wnioski przegłosować. Jeśli chodzi 

o wniosek pierwszy Pana Burmistrza Konrada, jest to wniosek, jak państwo słyszeli, dotyczący 

wprowadzenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w drodze 

bezprzetargowej. Projekt państwo otrzymaliście. Nie był ten projekt, oczywiście na komisjach, 

no bo nie było możliwości technicznej zwołania komisji w związku z tym, czy są jakieś głosy 

teraz w tej sprawie. Pan Radny Miklicz proszę bardzo. 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Panie Przewodniczący, jeżeli chodzi o te projekty uchwał otrzymaliśmy to ma pan na myśli,  

że co? Że się pojawią? Pojawiły się w tej chwili? Tak to Pan ma na myśli, że otrzymaliśmy? 

Tak. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Bo tak, bo papierowej wersji. 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Tymi projektami nikt nie ma. Nie miał okazji się zapoznać, bo w tej chwili się pojawiły i trudno 

głosować nad wprowadzeniem czegoś, czego nie procedowaliśmy. Nie wiem, jakie jest zdanie 

innych radnych, ale może pokrótce, by te projekty przedstawić w pierwszej kolejności. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Tak, tak. Oczywiście. 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Przerwę, żebyśmy wiedzieli nad czym głosujemy ale przed wprowadzeniem albo przerwę, żeby 

ktoś umówił w jaki sposób? Bo to przed tak. Bo to miała być sesja uroczysta. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Zgadzam się, tak. 

 



Sławomir Miklicz (Radny) 

Powiem szczerze, że nawet laptopa nie wziąłem bo myślałem. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Miała być uroczysta, zgadza się. No ale tam pojawiły się te projekty, bo to tam terminy są takie 

dość określone, jeśli chodzi. 

Sławomir Miklicz (Radny) 

W którym wypadku terminy są określone? 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

W Mediatece z pewnością, więc ja myślę, że przed wprowadzeniem wnioskodawcy 

wprowadzą, uzasadnią te projekty i mówią, żeby Państwo Radni mogli się szczegółowo z nimi 

zapoznać, więc projekt pierwszy składał Pan Burmistrz Konrad, więc proszę, Panie Burmistrzu 

teraz przed wprowadzeniem uzasadnienie tego projektu. 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Panie Przewodniczący, wysoka Rado. Podkarpacki zespół placówek wojewódzkich  

w Rzeszowie ma być przyszłym najemcą pierwszego piętra budynku przy ulicy Lipińskiego 

63. W związku z tym, jako jednostka sektora finansów publicznych, aby móc wydatkować 

kwoty, zawierać umowy na prace związane z przygotowaniem tego nowego obiektu do 

prowadzenia tam działalności podkarpacki zespół placówek wojewódzkich musi mieć zawartą 

umowę z gminą miasta Sanoka. Nie może wcześniej generować tego typu umów czy wydatków 

w związku z powyższym, że zaawansowanie prac jest takie na tym obiekcie, że do końca maja 

ma być zakończony już odbiór tych prac. Zespół placówek chce jak najszybciej przenieść tam 

bibliotekę pedagogiczną w związku z powyższym jest konieczność, aby już na dzisiejszej sesji 

Rada Miasta podjęła tą uchwałę. Ja przypomnę, że samorząd województwa podkarpackiego 

wsparł gminę miasta Sanoka kwotą w wysokości 2 000 000  zł na modernizację tego 

pierwszego piętra w tym budynku. Dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuje bardzo proszę, bardzo otwieram dyskusję w tej sprawie, jeśli są jakieś głosy. 

Teraz nie widzę, w związku z tym myślę, że możemy już nad tym projektem, nad projektem, 

nad wprowadzeniem tego projektu do naszego porządku zagłosować kto z państwa jest za 

wprowadzeniem do naszego porządku obrad tego projektu uchwały. Dotyczącego zgody na 

najem lokalu użytkowego w drodze bezprzetargowej. Proszę, bardzo, możemy oddać głosować, 

kto za, kto przeciw, kto się wstrzymał? 

Głosowało 20 radnych i 20 radnych było za wprowadzeniem tego projektu w związku z tym 

ten projekt został wprowadzony jako pkt 3. 3.1 3.1. Tak, 3.1 i teraz projekt. 



I teraz projekt uchwały ten drugi, czyli w sprawie wyrażenia woli utworzenia spółki prawa 

handlowego pod nazwą Sportowy Sanok S.A. z siedzibą w Sanoku. Proszę bardzo, Panie 

Burmistrzu o zapoznanie radnych bardziej szczegółowo z tym projektem. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo, również taki projekt 

uchwały, który do nas trafił, jest podyktowany przede wszystkim umożliwieniem 

przygotowania dokumentacji a dzisiaj tylko państwo, można powiedzieć, wyrażają wolę 

utworzenia tej spółki dokumentacji chodzi tutaj nam oczywiście o statut, wszystkie procedury, 

które muszą być później spełnione, nie chcieliśmy marnować czasu, można powiedzieć na 

kolejną sesję nadzwyczajną i chcieliśmy też można powiedzieć, dzisiejszą sesję wykorzystać 

do tego, aby państwo wyrazili wolę utworzenia takiej spółki prawa handlowego pod firmą 

Sportowy Sanok. Związane jest to oczywiście z ratowaniem sanockiego hokeja i umożliwienia 

startu drużynie seniorskiej w najwyższej klasie rozgrywkowej Polskiej Hokej Ligi w sezonie 

2024/2025. I konieczne jest to powołanie nowego podmiotu, które zapewni stabilne źródło 

finansowania drużyny. Dzisiaj przedsiębiorcy, którzy inwestują w tą drużynę, chcą mieć można 

powiedzieć, wgląd bardziej stabilny pod finanse, które można powiedzieć aplikują do budżetu 

wcześniejszej spółki, ta spółka będzie miała 100% można powiedzieć udziału kapitału 

akcyjnego naszego miasta, a później kolejne podmioty będą finansowe no oczywiście do nas 

dołączać. Na razie nie podejmujemy żadnych decyzji związanych z jakimkolwiek 

przekazywaniem środków finansowych i jest to podjęcie uchwały Rady Miasta o woli 

utworzenia takiej spółki to tak naprawdę pierwszy krok formalny do tworzenia takiej spółki  

o profilu sportowym w Sanoku mamy bardzo dużo takich spółek w Polsce, choćby Tyski Sport 

kilka, GKS Katowice, Oświęcimski Sport, Niepołomicki Sport, są to spółki, tak jak już 

powiedziałem, w 100% lub dominującym udziale miasta w kapitałach akcyjnym i tworzenie 

takiej spółki o profilu sportowym w Sanoku umożliwi nam przygotowanie statutu, którego 

projekt już powstaje w uzgodnieniu z oczywiście z notariuszem, regulaminu organizacyjnego  

i dokumentów do rejestracji spółki. Terminy są też nieubłagane nie chcieliśmy, tak jak już 

powiedziałem, państwa zwoływać jeszcze raz, korzystając tylko z okazji chcieliśmy, aby 

państwo wyrazili zielone światło, a o finansach i o poszczególnych działaniach będziemy już 

rozmawiali, można powiedzieć, z przyszłą radą, czy to będą finanse pokryte w kapitale przez 

miasto, czy przez sponsorów z którymi również rozmawiamy i w tej formie chciałbym, aby 

taka uchwała dzisiaj też znalazła swoje miejsce w porządku obrad i wierzę, że państwo 

zagłosują, aby abyśmy mogli jeszcze o niej pewnie porozmawiać dzisiaj. Dziękuję, bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, Panie Burmistrzu, czy są jakieś pytania, jeśli chodzi o ten punkt? 

Rozumiem, ale rozumiem, że przed wprowadzeniem możemy głosować w takim razie. 

Wprowadzenie tego punktu do porządku, naszych obrad. 

Proszę bardzo, kto z państwa jest za wprowadzeniem, kto przeciw, kto się wstrzymał? 

Głosowało 19, 20 radnych, 19 głosów było za, 1 głos wstrzymujący się w związku z tym 

punktem został wprowadzony jako punkt jako pkt 5, tak pkt 5. Nie piąty. Tak rozumiem, to jest 

tak rozumiem, tak w porządku przechodzimy więc do tego punktu, który myśmy wprowadzili 

jako pierwszy. To jest wyrażenie zgody na najem lokalu użytkowego nr 1 usytuowanego na 



drugiej kondygnacji budynku przy ulicy Lipińskiego 63 w drodze bezprzetargowej na rzecz 

Podkarpackiego Zespołu Placówek Wojewódzkich w Rzeszowie. Proszę, pan Artur, Pan 

Burmistrz Artur Konrad. 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Panie Przewodniczący, wysoka Rado w imieniu burmistrza miasta Sanoka przedkładam projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w drodze przetargowej. 

Projektem uchwały Rada Miasta Sanoka wyraża zgodę na najem w drodze bezprzetargowej na 

rzecz Podkarpackiego Zespołu Placówek Wojewódzkich w Rzeszowie na okres 20 lat lokalu 

użytkowego usytuowanego na drugiej kondygnacji budynku przy ulicy Lipińskiego 63  

w Sanoku. Jak już wcześniej przedstawiłem Państwu Radnym, gmina miasta Sanoka pozyskała 

pomoc finansową wysokości 2 000 000 zł. Z przeznaczeniem na modernizację części budynku 

przy ulicy Lipińskiego 63 w Sanoku. W tej, w tym obiekcie będzie funkcjonować studium 

medyczne, biblioteka pedagogiczna. Natomiast płatnikiem będzie podkarpacki stroną umowy 

dzierżawy Zespół Placówek Wojewódzkich w Rzeszowie, a z drugiej strony jako zarządca 

nieruchomości będzie Sanockie Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej. Czynsz najmu 

w związku z tą pomocą finansowej województwa będzie wynosić 1 zł miesięcznie, natomiast 

koszty niezależne od właściciela, czyli koszty dostarczonej energii elektrycznej, centralnego 

ogrzewania oraz koszty usług wodociągowo kanalizacyjnych będą pobierane z niezależne od 

wysokości tego czynszu. Dziękuję, bardzo proszę o podjęcie projektu uchwały. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, bardzo proszę, bardzo otwieram w tym punkcie dyskusję. 

Jest zgłoszenie proszę Pan Radny Adam Kornecki. 

Adam Kornecki (Radny) 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo chciałem się Panie Burmistrzu 

zapytać ile etatów będzie utworzonych i kto będzie te etaty finansował? 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

No nie, odpowiem na to pytanie dlatego, że to są jednostki zasilane przez budżet województwa 

podkarpackiego, nie są to jednostki miejskie. No musiałbym powziąć informacji, ale dzisiaj nie 

jestem w stanie tego udzielić. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń, w związku z tym zamykam dyskusję i przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa jest za podjęciem uchwały, kto przeciw, kto się wstrzymał? 

Głosowało 20 radnych i 20 radnych, było za podjęciem uchwały, w związku z tym została ona 

podjęta. Przechodzimy do pkt 5. Rozpatrzenie wniosku burmistrza miasta w sprawie wyrażenia 

woli utworzenia spółki prawa handlowego pod firmą Sportowy Sanok S.A. z siedzibą  

w Sanoku. Proszę bardzo, Pan Burmistrz ponownie przedstawi projekt. 

 



Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni, Szanowni Państwo przed państwem projekt 

uchwały przygotowany przez wydział edukacji, kultury i turystyki, ale też przez naszych 

mecenasów, którzy zatwierdzili tą oczywiście ten projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

utworzenia spółki prawa handlowego pod firmą Sportowy Sanok S.A. z siedzibą Sanoku przede 

wszystkim jest to utworzenie spółki prawa handlowego pod to nazwą, której wspomniałem, 

utworzenie spółki gminy miasta Sanoka, która obejmuje 100% akcji. Chciałbym zwrócić się na 

państwu, przede wszystkim na uzasadnienie, spółka Sanocki Sport utworzona zostanie w celu 

realizowania zadań własnych gminy miasta Sanoka, która w zakresie kultury fizycznej, w tym 

terenów, w tym terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych, oraz tworzenia warunków tych 

warunków organizacyjnych sprzyjających rozwojowi sportu, w szczególności obejmujących 

budowanie, zarządzanie, eksploatacji infrastruktury sportowej, prowadzenie działalności 

społecznej, użytecznej w sferze zadań publicznych określonych w ustawie z 2003 roku, 

24 kwietnia o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w szczególności poprzez 

wspieranie rozwoju, popularyzację kultury fizycznej i sportu, również prowadzenie klubu 

sportowego w porozumieniu przepisów ustawy z dnia 25 czerwca 2010 roku. Spółka będzie 

m.in. prowadzić działalność klubu sportowego w zakresie seniorskiej drużyny hokeja na lodzie 

i kontynuowania chlubnej tradycji tej dyscypliny sportu w Sanoku. Spółka będzie także poprzez 

środki, spółka będzie także poprzez środki pozyskane od sponsorów i środki własne, wspierać 

inne dyscypliny sportowe w Sanoku, takie w szczególności jak siatkówka czy piłka nożna lub 

pozostałe te, które korzystają z infrastruktury sportowej na terenie miasta Sanoka lub korzystają 

z dofinansowań, tak jak już powiedziałam, aby ratować nasz sanockich hokej przedsiębiorcy, 

którzy w tej chwili 3 po 3 podmioty, które wyraziło chęć sponsorowania, 3 głównych 

sponsorów, czyli firma Marma Polskie Folie wraz z Milenium Hall oraz firma Ciarko i firma 

Automat, nasze sanockie proszą, to znaczy nie proszą, wręcz chcą, abyśmy mieli większą 

kontrolę nad tym, jak ich środki trafiają na tą dyscyplinę poprzez promocję mieliśmy spółkę, 

która była zarządzana przez klub. Dzisiaj chcemy pójść w kierunku takim, abyśmy środki 

jakiekolwiek jeżeli miasto przekazuje w ramach udziałów akcyjnych, były również elementem 

takim sprawozdawczym, tutaj na sesji Rady Miasta. Oczywiście, inne podmioty, które chcą 

sponsorować inne dyscypliny sportowe, też również będą mogły brać udział w aplikowaniu  

w kapitale akcyjnym tej spółki. Podjęcie uchwały obecnie to jest wola utworzenia takiej spółki, 

nie podejmujemy żadnych kroków finansowych, żebyście państwo tutaj nie myśleli,  

że cokolwiek już dzisiaj przekazujemy, że środki muszą być zabezpieczone, nie te wszystkie 

dokumenty dopiero będą tworzone. Kolejna już Rada będzie albo głosowała za kolejnym 

krokiem, który podejmiemy, czy nawet tutaj można powiedzieć kapitale, który będzie jakby 

elementem wpłaty ze strony miasta żebyśmy mieli kontrolę. Spółka można w każdym czasie 

dokapitalizować poprzez emisję nowych akcji, jeżeli będą takie minimalny kapitał zakładowy 

jeżeli państwo chcieliby wiedzieć, jaki by był do takiego utworzenia spółki to jest 1/4 ze 

100 000, czyli 25 000 zł. Wcześniej miasto również posiadało taką spółkę, brało udział właśnie 

w dokapitalizowaniu sportu. My te środki, które dzisiaj przekazujemy w innej formie dotacji 

na klub sportowy, czyli na lub, na fundację Niedźwiadki, możemy w tym momencie przekazać 

np. na spółkę. Z czym się to wiąże? Wiąże się to z tym, że Polski Związek Hokeja na lodzie 

musi mieć drużynę, która faktycznie w takiej spółce jest związana i wtedy może uczestniczyć 

w lidze polskiej, hokejlidze zawodowej. Mam zapewnienia dotychczasowych sponsorów 

sanockiego hokeja o woli dalszej współpracy z nowo powołaną spółką akcyjną, która będzie 

oczywiście kontrolowana po stronie miasta i spółki sportowej tak już wspomniałem, jest ich 

bardzo dużo, w tej chwili bodajże chyba 8 albo 9 w polskiej hokejlidze również są jakby 

rejestrowane przez takie samorządy wielkości jak Sanok, przykładem mogą być tutaj 

Niepołomicki Sport S.A. Prosiłbym państwa bardzo o pozytywne rozpatrzenie tej uchwały  



w sprawie wyrażenia woli utworzenia spółki prawa handlowego pod firmą Sportowy Sanok 

S.A. z siedzibą Sanoku. Dziękuję bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, Panie Burmistrzu, otwieram w tym punkcie dyskusje, proszę bardzo, jako pierwsza 

pani radna Wanda Kot. 

Wanda Kot (Radna) 

Panie Burmistrzu, ja powiem tylko króciutko zabiorę głos w tej sprawie. Nie uważam, żeby ten 

punkt był tak pilny, żeby w ostatnim dniu sesji, gdzie kadencja była 5 i pół roku, żebyśmy 

zajmowali się tym tematem, który nie był na komisjach ja myślę, że już dosyć wsadzania takich 

tematów. 

Na sesji, po to są komisje, żeby pewne tematy omówić, przepracować, a nie tuż przed wyborami 

wrzucać taki temat, gdzie nie ma merytorycznej dyskusji. Poza tym kilka lat temu została 

powołana Fundacja, która miała pozyskać sponsorów, duże środki finansowe z zewnątrz, także 

najpierw też bym chciała usłyszeć sprawozdanie z tej Fundacji, jak działała przez ostatni rok. 

Dziękuję. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Ja odpowiem od razu. Fundacja jak co roku zdaje sprawozdanie, Fundacja pozyskuje i środki 

Fundacja niestety nie może rejestrować, nie może uczestniczyć w rozgrywkach polskiej 

zawodowej hokejlidze dlatego też spółka musi być powołana zgodnie ze statutem. I takie 

działania są w tej chwili podejmowane. Wcześniej dwie osoby prowadziło tą spółkę my dzisiaj 

biorąc pod uwagę kapitał finansowy przedsiębiorców, który zasila klub, chcemy mieć większą 

kontrolę nad. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, proszę, Pan Radny Adam Kornecki. 

Adam Kornecki (Radny) 

Dziękuję. No część, właśnie moja przedmówczyni już mówiła na początku kadencji powstała 

Fundacja Sportu, wtedy nas zapewniano, że to będzie złoty środek na kłopoty finansowe 

sanockich klubów. I teraz moje pytanie Panie Burmistrzu, jeżeli dojdzie do utworzenia spółki 

tej, której dzisiaj mówimy, to czy Fundacja zostanie rozwiązana, czy też będzie funkcjonować? 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Fundacja będzie nadal funkcjonować ze względu na to, że Fundacja pozyskuje środki z innych 

można powiedzieć i z innych projektów i programów, które znajdują się w ministerstwie sportu. 

Tak jak już powiedziałem, spółka ma inne zadania. Spółka ma tak naprawdę bardziej zadanie 

tutaj weryfikacji i większej kontroli nad tym, jakie środki będą przez podmioty prywatne, 

spływać do klubu lub będą dedykowane dla poszczególnych dyscyplin sportowych. Fundacja 

Rozwoju Sportu z mojej informacji, jakie posiadam, bo mam informację od prezesa, który 

działa w formie wolontariatu, tak jak już państwu powiedziałem, nie pobieramy żadnych opłat. 



Ściągnęliśmy bardzo duże środki. W tym okresie, to jest bodajże chyba 700 000 zł od początku 

powstania, myślę, że to jest dużo więcej, niż my jako miasto dedykowaliśmy, dedykowaliśmy 

na sport indywidualny lub sport zespołowy poprzez dotację miejskie. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, proszę bardzo. Kolejne zgłoszenie. Pan Radny Drwięga. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, powiem tak projekt uchwały, 

jakby w trybie jego złożenia dokładnie podsumowuje naszą kadencję w niektórych aspektach 

w tych najważniejszych wymienię wodór, most, poszerzenie granic miasta, wrzutka 

internetowa albo w ostatniej chwili postawienie pod ścianą jakby części radnych  

i przekonywanie na jak teraz nie poprzecie, to oczywiście jesteśmy jesteście przeciwko. Nikt z 

nas prawdopodobnie nie jest tutaj przeciwko hokejowi wiemy, że ta dyskusja nas czeka. Pan, 

Panie Burmistrzu powiedział terminy są nieubłagane za 3 tygodnie będzie nowa Rada Miasta, 

może będzie nowy burmistrz, może będzie Pan. Każdy z was będzie musiał zająć się tematem 

hokeja. Dlatego, że za dużo na ten temat zostało powiedziane, ale czy na 3 dni przed wyborami 

ten temat powinien się tutaj pojawiać? Przecież to małe dziecko nawet jest w stanie ocenić, 

dlaczego to się zjawia dzisiaj w formie projektu uchwały. Proszę mi powiedzieć, jakie terminy 

nas gonią, że to nie mogłoby być na początku maja, kiedy będzie już nowa Rada albo nowe, 

albo stary burmistrz i zajmą się tym na pewno, co my stracimy? Jeżeli to będzie te kilkanaście 

dni później, proszę odpowiedzieć. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Szanowni Państwo, możemy sesję nadzwyczajną zwołać w następnym tygodniu. Jeszcze raz 

nad tym samym punktem debatować, takich już powiedziałem, to jest punkt dotyczący 

wyrażenia woli utworzenia spółki tak, abyśmy mogli całą dokumentację przygotowywać. Jeśli 

nowa Rada oczywiście będzie, można powiedzieć zaprzysiężona, mamy na to 7 dni od 

zakończenia funkcjonowania tej Rady, czyli już jesteśmy 8 maja, kolejne działania, które 

będziemy podejmować, czyli zwołanie sesji nadzwyczajnej obliczyliśmy, to będzie około 

15 maja według mojej informacji to, co przekazali mi mecenasi, każdy dzień, będzie bardzo 

ważne ze względu na procedury, które będą związane z rejestracją tej spółki. Oczywiście 

później dodatkowymi działaniami, które będzie podejmować już nowa Rada. My dzisiaj tylko 

wyrażamy chęć i wolę. Jeżeli Pan takiej woli nie wyraża, no to głosujemy, Szanowni Państwo, 

to jest tylko wyrażenie woli utworzenia spółki prawa handlowego, która dzisiaj nie obarcza 

państwa ani miasto Sanoka żadnymi konsekwencjami finansowymi. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Pan Radny Sławomir Miklicz. Nie, ale jeszcze Pan ad vocem, Pan Radny Drwięga i potem Pan 

Radny Babiak. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Ad vocem delikatnie, Panie Burmistrzu, przyzwyczajenia znowu z całej kadencji, Pan już mi 

mówi jak Pan nie ma woli, pan ma wolę stawianie takie typowe, ja wiem, że Pan się tego nie 

nauczył, że to nie działa, po prostu nie działa. Ja w dalszym ciągu nie otrzymała odpowiedzi na 



to pytanie, bo to, że nasi mecenasi mówili że prawdopodobnie każdy dzień, ja wiem, że kwestia 

przygotowania drużyny jakby na nas nie jestem tutaj znawcą siedzi większy pan Radek, 

prawda. Więc pewno by nam coś powiedział, że to może mieć tutaj znaczenie, żeby drużyna 

przygotowywała się do nowego sezonu. Natomiast proszę nam tutaj takich rzeczy nie mówić, 

że 3 tygodnie, może nawet 4 tygodnie później, kiedy będzie już ta rada, która będzie zarządzać 

przez 5 lat, jakby projektami uchwał, będzie nad nimi głosować, to będzie takie strasznie duże 

opóźnienie, ja po prostu tego nie przyjmuję do wiadomości i uważam, że to jest zrobione 

celowo, specjalnie tej ostatniej sesji, naszej uroczystej którejś powinniśmy w sposób godny 

wszyscy zachować, pożegnać, się ze sobą, podziękować i nie doprowadzać do tego typu 

dyskusji, a Pana też stwierdzenie głosujemy i tyle stare przyzwyczajenia, Panie Burmistrzu, 

stare przyzwyczajenia to Rada tutaj decyduje i przewodniczący, kiedy my głosujemy, prawda? 

Kiedy możemy zakończyć dyskusję, kiedy możemy zadawać pytania, tak to po prostu wygląda 

i powinno wyglądać. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Dlatego cały czas udzielam głosu i decyduje o głosowaniach. Pan Radny Babiak. 

Roman Babiak (Radny) 

Panie Przewodniczący, wysoka Rado, Szanowni Państwo, ja no dzisiaj zagłosuje za tym 

projektem uchwały, tylko dlatego, żeby powiedzieć, że naprawdę jestem za hokejem. Tak, tutaj 

chyba wszyscy, ale uważam, że tak za pięć dwunasta to zgadzam się z Panem Radnym Drwięgą 

ja to odbieram, Panie Burmistrzu, jako element kampanii wyborczej bo uważam, że nic nie stoi 

na przeszkodzie, żeby poczekać, kiedy nowa Rada przemyśli i to podejmie. Natomiast coś 

takiego 3 dni przed, proszę, Panie Burmistrzu, przed wyborami na burmistrza dogrywką 

uważam, ja to odbieram jako Roman Babiak, że jest to element kampanii wyborczej? Będę 

głosował za tym projektem uchwały. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Jeszcze Pan Radny Ryszard Karaczkowski. 

Ryszard Karaczkowski (Radny) 

Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Państwo Radni, panowie burmistrzowie, to znaczy 

pewno, nie wszyscy do końca rozumiemy, ja w tej chwili też nie jestem w stanie powiedzieć, 

jak wyglądają terminy, jeżeli chodzi o ligę hokeja, ale jeżeli powołamy, powołujemy nową 

spółkę, to ta spółka musi mieć skuteczna musi być prawnie żeby podpisywać chociażby 

kontrakty zawodnicze i zgłaszać drużynę do rozgrywek. To nie może być tak, że my sobie to 

tworzymy spółkę i mówimy zawodnikami, którzy po prostu podpisują za chwilę kontrakty, 

kończy się, skończyła się liga hokeja, zaczynają się ruchy zawodników z klubów do klubów  

i nie można i mówić, posłuchajcie, panowie poczekajcie chwilę, jak my założymy spółkę, to 

wtedy będziemy rozmawiać. To są rozmowy, no czasami dzień spóźnienia w rozmowach, to 

znaczy czasami godzina. Mamy takie przykłady w niektórych dyscyplin, że godziny 

decydowały o tym, gdzie zawodnik, do którego klubu zdecydował się przejść. Także nie ma tu 

żadnej groźby. Poza tym też chciałbym państwu powiedzieć, moja pierwsza uwaga, jak o tym 

słyszałem, słyszałem, bo to się dzisiaj dowiedziałem, to trochę mnie ucieszyła, bo środowisko 

tak długo hokejowe w Sanoku dojrzewało do tego, żeby zawiązać konkretną spółkę, o krajową 

i żeby to się odbywało w taki sposób, jak to się odbywa na świecie prawda i częściowo już  



w Polsce, bo większość, bo w ligach zawodowych na takich zasadach funkcjonuje. Tak, wydaje 

mi się, że jeżeli mamy taką wolę, to możemy zagłosować, jeżeli takiej woli nie mamy, to nie. 

Niemniej jednak i tak przyszła Rada i przyszły burmistrz będzie decydował o tym, jak to będzie 

w praktyce wyglądało. Dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję bardzo nie widzę więcej, jest Pan Radny Miklicz proszę. 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Pan przewodniczący uprzejmie prosił, żebym zabrał głos, więc Pan przewodniczący jest tu 

naszym szefem, więc pozwoliłem sobie zabrać. Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o taką 

decyzję, o wolę wyrażenia, zawiązania spółki, to ja bym oczekiwał, żeby profesjonalnie do tego 

podchodzić. Przede wszystkim powinniśmy taką uchwałę przepracować, czyli powinna być ona 

na komisji procedowana, bo w tej chwili procedujemy ją niezgodnie ze statutem. Po drugie, 

powinniśmy poznać statut takiej spółki, żeby wiedzieć, jak ta spółka będzie zorganizowana, 

żeby świadomie podejmować decyzję. Czy chcemy taką spółkę zawiązywać czy nie. 

Powinniśmy wiedzieć, jaki kapitał akcyjny planujemy dla takiej spółki założyć. Powinniśmy 

wiedzieć, jakie są deklaracje ewentualnych akcjonariuszy innych, którzy przystępują do takiej 

spółki. Jeżeli sprawa była taka pilna, to mam pytanie bardzo proste, dlaczego na ostatniej sesji 

zwyczajnej nie była procedowana taka uchwała? Jeżeli ona nie wiąże, słuchając burmistrza nas 

żadnymi deklaracjami, oczywiście nowa Rada i nowy burmistrz stanął przed tą sytuacją i będą 

decydować. No aczkolwiek trudno oprzeć się wrażeniu, że ta uchwała dzisiaj zwrócona, bo 

jeżeli Szanowni Państwo, no możemy udawać, że tego nie widzimy, ale jeżeli był plan 

wprowadzenia tej uchwały, to mogliśmy dostać przynajmniej 3,4 dni wcześniej projekt takiej 

uchwały to Panie Przewodniczący uwaga do Pana, bo jednak znacie, ja wiem, że pan jej nie 

dostał, tylko nie czarujmy się, to myśmy nie dostali tej uchwały wcześniej, właśnie po to, żeby 

się określić. Kto przeczytał tą uchwałę, kto przeczytał tę uchwałę? Oczywiście, zagłosujemy za 

dzisiaj, dlatego znaczy przepraszam, mówię za siebie, zagłosuje za, bo oczywiście jeżeli nie 

zagłosujemy nie zagłosowałbym za to Pan Burmistrz od razu by nagrał filmik promocyjny 

Miklicz jest przeciwko. Tak samo jak Miklicz masowe zwolnienia szykuje w urzędzie,  

nie i w jednostkach podległych. Na całe szczęście ludzie ocenili jednoznacznie więc Szanowni 

Państwo, to jest wrzutka, typowa wrzutka, nieprzygotowana, nie mająca pomysłu, tylko żeby 

tak wrzucić, żeby ktoś widział, żeby ktoś widział, że coś obiecało 2 miesiące temu i to realizuje. 

Taką uchwałę mogliśmy podejmować już, znacznie wcześniej, gdyby była taka chęć i wola 

oczywiście, a nie teraz 2 dni przed wyborami stawianie nas w takiej sytuacji to jest wyrażenie 

woli, tutaj zgadzam się z Panem Burmistrzem, więc los będzie powierzony na następnej Radzie 

i następnemu burmistrzowi, więc pewnie tak się stanie, natomiast no nie mam najmniejszej 

wątpliwości, jaki jest cel wrzucenia dzisiaj tej uchwały 3 dni przed drugą turą wyborczą. 

Dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, proszę. Pani Radna Lisowska. 

Teresa Lisowska (Radna) 

Dziękuję, Panie Przewodniczący ja powiem tak mnie nie interesują te niuanse związane  

z kampanią, czy to jest element kampanijny, czy nie. My jako Rada już zastępująca, jeszcze 



pracująca powinniśmy sobie odpowiedzieć na pytanie, na które zawsze w ciągu kadencji 

odpowiadaliśmy sobie, czy hokej jest ważny dla Sanoka? Na pewno tak, że hokej od zawsze 

był związany zalążkiem tego tej dziedziny sportu był Autosan tak, również nierozerwalnie 

związany z Sanokiem i identyfikujące nas jako miasto zarówno Autosan jak i ten sport, który 

tam był kolebką w Autosanie, to była kolebka tego sportu. Jeszcze raz powtarzam w sprawie 

proceduralne to jest czas, jeżeli dla działalności hokeja jest ważny czas jestem za tym, aby 

faktycznie taką uchwałę dzisiaj podjąć. Dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję bardzo. Pani Radna Sieradzka. 

Katarzyna Sieradzka (Radna) 

Dzisiaj bo ja np. od miesiąca było publicznie powiedziane, że Pan Burmistrz chce założyć taką 

spółkę. 

Oczywiście w przestrzeni publicznej. Cały czas, nawet na konferencji, właśnie w klubie 

hokejowym było mówione właśnie, że zwołana i było wiadomo, więc proszę, nie mówić, że to 

jest wrzutka, a na pewno panowie, tak jak Maciek Radny Maciej Drwięga czy radny Sławomir 

Miklicz wiedzieli o tym, że taką spółkę Pan Burmistrz chce zawiązać, więc tutaj dziwi mnie to, 

że dzisiaj, jak gdyby pierwszy raz słyszą o powołaniu takiej spółki, więc mówienie, że jest to 

jakiś tam element kampanii, jest to po prostu nieuczciwe. Dziękuję bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Szanowni Państwo tu jak też powiedział, to w założeniu ma być taka sesja uroczysta, wolna od 

jakiś tam emocji kampanijnych i tak powinno być myślę, że każdy sobie tam może myśleć co 

tam każdy ma prawo, różnie oceniać a to jest tylko tak dobra wola. Czy my wyrażamy zgodę, 

wolę na powołanie spółki i myślę, żeby ta sesja nasza faktycznie bo zaraz przejdziemy do tych 

spraw przyjemniejszych i nie psujmy tej atmosfery. Proszę bardzo, pan Piotr Kot, Radny. 

Piotr Kot (Radny) 

Dziękuję, Panie Przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Pani burmistrz, wysoka Rado, 

generalnie koleżanka Katarzyna powiedziała już większość i Pan Przewodniczący, no chciałem 

właśnie zwrócić uwagę na to, że tylko wyrażamy nasze intencje nie wiążemy tu nikogo jeśli 

chodzi o finanse, też nie mam podstaw twierdzić, że gdzieś tam terminy, które wiążą się właśnie 

z powołaniem spółki i z tym, że drużyna hokejowa, no jakby w spokoju, może rozpocząć 

przygotowania do nowego sezonu oraz kontraktowanie zawodników inne z tym związane 

sprawy, że nie są po prostu naciągane, więc ja myślę, że nie ma żadnych niebezpieczeństw,  

ja tylko też jeszcze powiem przypomnę, że ta spółka nie dotyczy również i tylko samego, przede 

wszystkim samego hokeja, ale również innych dyscyplin, które też są w Sanoku. Dziękuję, 

bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Szanowni Państwo, zamykam więc dyskusję jeszcze, bo nie mam faktycznie  

Pan Radny Sławek Miklicz. 



Sławomir Miklicz (Radny) 

Przepraszam, ale ze względu na to, że dzisiaj miała być sesja uroczysta, nie wziąłem laptopa. 

Wprawdzie mam aplikacji, ale troszkę trudniej się w niej poruszać. Oczywiście ja słyszałem, 

ja słyszałem te zapowiedzi i moje pytanie jest proste dlaczego wcześniej nie było na sesji 

zwyczajnej to umiejscowione. Dlaczego nie było tydzień przed, w normalnym terminie, kiedy 

Pan przewodniczący zgłaszał sesje mielibyśmy czas, żeby na komisjach o tym popracować, no 

wydaje mi się, że pytania są zupełnie zasadne. Ja nie powiedziałem, że pierwszy raz słyszę Pani 

radna Sieradzka tutaj nadinterpretuje moje słowa, więc dlatego było moje pytanie no jest to 

wrzutka dzisiaj, jakkolwiek by to nie oceniać, bo spokojnie mogliśmy miesiąc temu o tym 

rozmawiać, mogło być to do porządku obrad normalnej sesji, mogło być to tydzień temu 

wrzucone do porządku obrad tej sesji. Spokojnie, byśmy to przedyskutowali, no i tyle. No  

i takie są fakty, można z faktami dyskutować, natomiast inaczej tego nie odbieram. Dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję i Pani Radna Kordela. 

Zofia Kordela - Borczyk (Wiceprzewodnicząca Rady) 

Szanowni Państwo, no przykro jest troszeczkę, że na sesji takiej którą, od której oczekujemy, 

że będzie podniosła i uroczysta atmosfera, trudno oczekiwać takiego jej wyglądu skoro no 

oskarża się od razu drugą stronę o to, że psujemy atmosferę podczas tej sesji, to nie my 

przyjmujemy atmosferę, to atmosfera została już w pewnym sensie zepsuta przez tych, którzy 

taki na ostatnią chwilę temat wzięli, wrzucili. Uważam, że to jest bardzo nieprzyzwoite żeby 

pierwsze wrzucać taki temat, a później dookoła patrzeć się na Radnych spoglądać w oczy  

i mówić, że robicie na sesji jakieś zamieszanie, ferment a przecież taka miała tak miało być 

wspaniale. Tyle na ten temat. Ja mam bardzo dużo wątpliwości, jeżeli chodzi o tą całą 

procedurę, jaką tutaj Pan Burmistrz nam przedstawia. Ja rejestrowałam kilka spółek, kilka 

spółek rozwiązywałam wiem jak to jak to, jak to wygląda, jak to się przygotowuje, jak nad tym 

się pracuje, jakie są terminy. Ale to zostawmy, bo ma Pan Burmistrz tutaj wspaniałych 

mecenasów, w związku z czym Radnych nie musi, Pan Burmistrz tutaj o to pytać. I teraz nazwa 

jeszcze tej spółki sportowy Sanok S.A. Słusznie tutaj Pan Radny Pani Radna Kot zwróciła 

uwagę na to, że mamy przecież tą fundację ale okey ja przyjmuję te wyjaśnienia Pana 

Burmistrza czy w tej. No bo to też nie jest przygotowany czy, bo to jest sportowy Sanok S.A. 

tutaj nie ma żadnego odniesienia do sanockiego, do sanockiego hokeja. Być może, że znowu 

sanoccy kibice i wielbiciele hokeja, do których być może ja nie należy, ale wiem, jak ważny 

dla Sanoka jest hokej i wiem, ile ludzi tą tą dyscyplinę lubi, też może dla nich nie będzie to 

jasne, że to nie odwołuje się konkretnie nawet w nazwie do hokeja, a powiem państwu, że to 

później ma, jeżeli się przełoży na działalność spółki już gdyby to było w następnych latach to 

ma implikację pewne ale to wszystko, jeżeli chodzi, jeżeli chodzi o mnie. Dziękuję, bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Nie mam więcej zgłoszeń, zamykam więc dyskusję, jeszcze Pan Burmistrz chciał 

zabrać głos, na koniec proszę. 

 

 



Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni no na od tych pytań mogę odpowiedzieć 

oczywiście te terminy, jeżeli było to w poniedziałek ogłoszone, to ktoś by mi powiedział, 

dlaczego nie możemy to na jednej na jednej razie zrobić, rozmawialiśmy z Panem 

przewodniczącym tak naprawdę uchwałę dotyczącą tego projektu otrzymaliśmy od mecenasów 

wczoraj, którzy też to nie jest tak, że nie kontaktują się z innymi podmiotami, z innymi 

samorządami na temat przygotowania statutu, bo nad tym statutem jeszcze będą pracować i to 

państwo też będziecie ci którzy oczywiście będą pełnić funkcję Radnych z poprzedniej, 

następnej kadencji będziecie mogli dyskutować, łącznie z regulaminem organizacyjnymi. 

Wtedy, jeżeli jakikolwiek kapitał finansowy z miasta wypłynie, to Wy będziecie mieli nad tym 

kontrolę. Tutaj nikt nikomu nic zabiera, chodzi nam o wolę utworzenia spółki. Jeżeli bym to 

zrobił tydzień czy dwa tygodnie wcześniej, to tak samo może to jest w okresie kampanii 

wyborczej i za każdym razem było uderzenie w moją osobę. Jeżeli państwo nie chcą 

zagłosować, to możemy nie głosować. Zrobimy kolejną sesję, ja po prostu poproszę Pana 

Przewodniczącego o zrobienie jeszcze kolejnej sesji. Decyzja zapadła. Tak naprawdę w dniu 

dzisiejszym jeszcze poprosiłem Pana Przewodniczącego, czy jesteśmy w stanie taki punkt 

wdrożyć bo nie chcemy biorąc pod uwagę to, że ze względów technicznych wiem o tym też 

urlopów, oddania laptopów nie bylibyśmy w stanie teraz podjąć takiej decyzji, terminowo mam 

informację, że naprawdę każdy dzień jest bardzo dla nas ważny szczególnie, że podmioty 

gospodarcze, które dzisiaj akcyjnie chcą wejść z finansowaniem bardzo mocno do takiej spółki 

też chcą znać szczegóły i brać już udział w tworzeniu nowego projektu związanej z tym klubem. 

Tak jak wspomniał tutaj również Radny Piotr Kot, to nie dotyczy tylko sanockiego hokeja, ale 

jest możliwość finansowania przez inne podmioty, które tutaj spółki będą mogły wkładać ten 

kapitał finansowy, dokapitalizować tą spółkę dla innych dyscyplin sportowych i zależy nam po 

prostu na tym, albo dajemy światło na ten hokej, z którym widzę że Państwo się wszyscy 

zgadzacie może dzisiaj wszyscy naprawdę Panie Sławku, Pan też może dzisiaj posta umieścić 

o tym, że udało się powołać spółkę i będziemy szczęśliwi w mieście, które idzie w tym samym 

kierunku jeśli chodzi o sport i kontynuację tych, można powiedzieć historii sanockiego hokeja 

na kolejne lata i tego się trzymajmy, nie mówmy tutaj o jakiś podtekstach bo nie chciałbym  

w takich działaniach uczestniczyć. Nawet dzisiaj zastanawiałem się, czy w ogóle to podawać 

ale wiem co powiedzieli mi też mecenasi i notariusz, który również musi przygotować 

odpowiednie dokumenty. Dziękuję, bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Pan Radny Roman Babiak. 

Roman Babiak (Radny) 

Panie Burmistrzu, jeszcze raz powtórzę tutaj chyba na tej sali nie ma nikogo, kto by był 

przeciwko hokejowi, bo okey jest sławny i tutaj jest od wielu lat cieszy się popularnością ale  

w moim przekonaniu zastosował pan taką swoistą socjotechnikę właśnie trzy dni przed 

wyborami, to jest moje zdanie oczywiście wszyscy się mogą nie zgodzić, na pewno Panowie 

Radni, Państwo Radni z Łączy Nas Sanok na pewno się nie zgodzą, że jest takie swoiste, jakby 

przekazał przekazu no ja będę już działam, będę tutaj, więc takie zobaczymy, jak to ocenią 

odbiorcy nasi wyborcy, którzy będą w niedzielę głosować. No ja to odebrałem jako jeszcze raz 

powtórzę jako socjotechnikę, która ma na celu jakby no zasygnalizować, jeżeli ja będę, to będę 

robił, tak odbieram, natomiast nie ma tutaj na tej sali na pewno nawet jeżeli ktoś ma 

wątpliwości, to mimo wszystko hokej cieszy się dobrą popularnością i nie uważam żeby ktoś 



dzisiaj zagłosował, zagłosował przeciw z tym, że można co było zrobić wcześniej albo później 

dać szansę nowej Radzie, żeby dogłębnie się z tym zapoznało, i te trzy dni Panie Burmistrzu na 

pewno do wyborów po prostu nie miało znaczenia tydzień w tą, tydzień w tą ja to odbieram 

jeszcze raz swoistą socjotechnikę przed wyborami. Dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję i Pan Radny Miklicz proszę, zrezygnuje Pan z zebrania. Dobrze. Szanowni Państwo, 

zamykam, jeśli zamykam dyskusję, bo nie mam więcej zgłoszeń i przystępujemy do 

głosowania. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały?  

Głosowało 20 Radnych, 17 Radnych było za, 3 Radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała 

została podjęta. Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Sanoka w latach 2018 -  2024. 

 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Szanowni Państwo, przechodzimy teraz już do pkt 6. Sprawozdanie z działalności Rady Miasta 

Sanoka w latach 2018 - 2024. Wszyscy Państwo otrzymaliście to sprawozdanie z naszej 

przeszło pięcioletniej działalności, ale ja pozwolę sobie jeszcze to sprawozdanie przedstawić, 

przynajmniej jego najważniejsze punkty. Szanowni Państwo kadencja która właśnie dziś 

dobiega końca, była kadencją wyjątkową. Trwała ona 5,5 roku z różnych względów była 

przedłużona w czasie jej trwania przeszło nam pracować w okresie stanu epidemii, które był 

spowodowany wirusem COVID, a później od maja 2022 roku ten panował stan zagrożenia, 

który został odwołany dopiero 1 lipca 2023 roku. W czasie tej pandemii jak Państwo pamiętacie 

sesje odbywały się w Szkole Podstawowej nr 8. Obradowaliśmy w maseczkach, we wszelkich 

rygorach higienicznych. Kolejny taki przełomowy moment myślę, że w historii może i świata 

to jest wybuch wojny na Ukrainie 24 lutego 2022 roku. Pamiętam doskonale, ten dzień to był 

dzień sesji i wszyscy, jak żeśmy się rano obudzili z niedowierzaniem usłyszeliśmy  

i widzieliśmy w środkach przekazu że ta wojna jest wojną pełno skalową. Pamiętam nawet 

spotkałem Pana Radnego Babiaka tutaj w drodze na sesję na schodach i dyskutowaliśmy 

troszkę o tym, o tej wojnie co to dalej będzie na tej właśnie sesji podjęliśmy nawet takie 

stanowisko specjalnie stworzone tak na szybko, właśnie w sprawie tej agresji na Ukrainę.  

W ciągu mijającej kadencji nasza Rada odbyła 93 sesje, w tym 56 sesji zwyczajnych, 22 

nadzwyczajne, 6 sesji budżetowych, 5 sesji absolutoryjnych i 3 sesje uroczyste. Podczas tych 

sesji była wprowadzona pewna nowość, ponieważ był obowiązek i dalej jest transmitowania 

naszych sesji, także wszyscy mogą mogli te sesje nasze oglądać na żywo, nasze dyskusje,  

a nagrania z sesji można obejrzeć na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. W kończącej się 

kadencji w naszej Radzie następowały też różne zmiany osobowe. I tak w roku 2019 pana 

Stanisława Chęcia, który został Starostą Sanockim, zastąpiła pani Bogusława Małek, a Pana 

Marka Karasia, który został prezesem SPGK, zastąpił Pan Piotr Kot. Niestety przeżyliśmy też 

bardzo smutny moment, mam tu na myśli śmierć Pana Radnego Adama Ryniaka, który był 

wieloletnim samorządowcem, bardzo doświadczonym, który żywo interesował się to tym co 

dzieje się w mieście i wyznawał taką zasadę wszystkim znaną. Mniej na mównicy, więcej na 

ulicy czy w okolicy. W jego miejsce po jego śmierci Radnym został Pan Marian Osękowski  

a już ostatnia zmiana w styczniu 2024 mandatu zrzekł się Pan Jakub Osika, który został 

Prezesem Polskiego Radia Rzeszów. Rozmawiałem z panem Kubą, zapraszałem go na sesję 

mówił, że nie wie czy będzie bo tam zajęcia mu mogą nie pozwolić i widocznie te zajęcia mu 



przeszkodziły w tym, aby być dzisiaj z nami. W trakcie obrad w czasie tej kadencji Radni 

złożyli wiele wniosków ustnych zapytań oraz 114 interpelacji pisemnych. Te wszystkie 

szczegółowe dane mają Państwo w tym sprawozdaniu pisemnym. Również nasza Rada 

dokonywała wyboru Ławników do Sądu Rejonowego w Sanoku oraz Sądu Okręgowego  

w Krośnie na kadencję 2020 - 2023 oraz na kadencję 2024 - 2027. Rada Miasta podjęła również 

uchwały o powołaniu Sanockiej Rady Seniorów, Młodzieżowej Rady Miasta i szereg innych. 

W czasie naszej kadencji w Radzie pracowało 7 komisji stałych oraz komisja doraźna, to znaczy 

komisja statutowa. Podjęto też szereg uchwał dotyczących spraw gruntowych, ja tu tego nie 

będę wymieniał no bo każdy z Państwa ma to wymienione w tym sprawozdaniu, które Państwo 

otrzymaliście podjęto też szereg uchwał dotyczących gospodarki przestrzennej w sprawach 

budżetowych i okołobudżetowych w zakresie gospodarki komunalnej, miasta Sanoka, 

lokalnych opłat, oczywiście tych spraw było bardzo dużo a z takich ważniejszych to może nie 

dotyczących tego życia gospodarczego ale niemniej ważnych to były uchwały podejmowane  

z inicjatywy obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, to też po raz pierwszy w naszej 

kadencji to się zdarzyło. Były była to uchwała w sprawie nadania honorowego obywatelstwa 

miasta Sanoka dla Pana Jerzego Ginelskiego odchodzącego na emeryturę Dyrektora Muzeum 

Budownictwa Ludowego oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 

podjęcia przez burmistrza miasta Sanoka działań zmierzających do zapobiegania objazdowych 

przedstawień i pokazów cyrkowych z udziałem zwierząt na terenach należących do miasta 

Sanoka. W formie uchwały Rada Miasta pięciokrotnie przyznawała nagrody miasta Sanoka 

oraz Honorowe Obywatelstwo Miasta Sanoka, oprócz wymienionego już Jerzego Ginalskiego 

takie najwyższe wyróżnienie w Sanoku otrzymał Pan Wiesław Banach, również były już 

emerytowany Dyrektor Muzeum Historycznego w Sanoku oraz Pani Janina Szambara, 

organizatorka życia muzycznego i kulturalnego w Sanoku. Komisję, o których mówiłem odbyły 

w tej naszej kadencji 493 posiedzenia, czyli prawie pół tysiąca razy Państwo spotykaliście się 

na komisjach, szczegółowe wyliczenie jest tutaj w tym sprawozdaniu które Państwo 

otrzymaliście. Dla mnie taką jeszcze trzeba wspomnieć o tym, że Rada Miasta nadawała nazwy 

nowym ulicom i zmieniła nazwy, przywróciła historyczne nazwy starym ulicom. Dla mnie 

takim szczególnie ważnym ważną uchwałą było uchwała o nadaniu nazwy Bulwar Sybiraków 

tam na skwerze nad samym no i odsłonięcie na tym skwerze pamiątkowego obelisku. Jak 

wspomniałem, pracowały też komisję doraźne mam tu na myśli komisję statutową, która 

opracowała zmiany w statucie miasta oraz statuty Rad Dzielnic, i tu też taka może drobna 

sprawa, ale dla mnie też ważna w końcu nastąpiło przywrócenie prawidłowej nazwy dzielnicy 

Wójtostwo, bo przez lata ta dzielnica gdzieś kiedyś ktoś podjął decyzję, że tamto "W" 

wstawiono i było wójtowstwo, ta nazwa była niezgodna w ogóle z historią, z tradycją i udało 

się tą prawidłową nazwę nazwy przywrócić. Komisje stałe Rady Miasta odbywały również 

posiedzenia wyjazdowe, które miały na celu m.in. zapoznanie się ze stanem technicznych dróg, 

z funkcjonowaniem obiektów naszych oświatowych no i oczywiście ja jako przewodniczący 

również moi zastępcy uczestniczyli w różnego rodzaju imprezach kulturalnych  

i organizowanych przez szkoły, w uroczystościach patriotycznych za co składam Państwu 

bardzo serdeczne podziękowania. Szanowni Państwo kończąc to sprawozdanie ze swej strony 

chciałem Państwu bardzo serdecznie podziękować za współpracę. Jak państwo wiedzą, funkcja 

przewodniczącego była dla mnie nowością ja w tej funkcji debiutowałem. Nie wiem jak 

Państwo oceniają moją pracę, ale zapewniam, że zawsze starałem się być obiektywny, zawsze 

starałem się o to, aby każdy z Państwa mógł wypowiedzieć się wystarczająco na naszych 

sesjach, bo uważałem i uważam, że sesje są właśnie po to, żeby Radni mogli wypowiedzieć 

swoje zdanie nigdy przynajmniej nie chciałem odbierać głosu Radnym, tak mówiłem 

traktowałem troszkę swoją funkcję jak funkcję sędziego na boisku, który im jest mniej 

widoczny, tak się mówi tym jest lepsze widowisko sportowe. Nie wiem czy mi się udało. Jeśli 

kogoś dotknąłem to w tym miejscu chciałem serdecznie przeprosić. Nie było moim intencją  



i jakimś celowym działaniem, żeby kogoś z Państwa obrazić. Chciałem też podziękować 

wszystkim Radnym, którzy dzielili się ze mną uwagami, czasem jakimś słowem krytyki,  

to wszystko na pewno zaowocowało tym, że nabrałem już pewnego doświadczenia dziękując 

Państwu nie mogę też zapomnieć o Biurze Rady Miasta i jego pracownicach, pracownikach na 

czele z Panią Anetą Metyk, Pani Aneto dziękuję serdecznie za to co Pani zrobiła za to, że Pani 

no bez Pani mogę śmiało powiedzieć nie dałbym sobie rady, nie tylko bez Pani, również bez 

Pani Joanny, bez Pani Wójt w tym miejscu chciałem pogratulować Pani Joannie wyboru na 

funkcję Wójta Gminy Tyrawa, także składam serdeczne podziękowania i może wśród nas siedzi 

przyszły przewodniczący Rady i mogę go uspokoić że trafi Pan pod dobre skrzydła, dobrą 

opiekę. Szanowni Państwo oczywiście też dziękuję Panu Kubie Kawie, który jest akuratnie na 

tym stanowisku była dość duża rotacja ale Pan Kuba wytrwał do końca naszej kadencji, także 

jemu również składam podziękowanie. Dziękuję serdecznie Panom informatykom, którzy dbali 

o te transmisje czasem te transmisje robiły różnego rodzaju niespodzianki. Pamiętacie Państwo 

coś zatrzymywało, coś nie było słychać, były interwencje ale jak to się udało doprowadzić to 

szczęśliwie tą kadencję do końca. Dziękuję też Państwu, burmistrzom z którymi współpraca 

układała się bardzo dobrze. Szanowni Państwo oczywiście przedstawicielom Rad Dzielnic, 

których zawsze gościliśmy tu na naszych obradach z którymi z niektórymi również 

rozmawiałem indywidualnie przejmowałem ich dziękuję Państwu naczelnikom wszystkim 

którzy również ze mną współpracowali niekiedy byli tam dość niektórzy mocno naciskani  

o terminowe dostarczanie materiałów na sesję ale jakoś to się wszystko udało, udało 

doprowadzić zawsze przed każdą sesją do końca. Oczywiście, ze swojej strony mogę też 

powiedzieć, że jako debiutant zdaję sobie sprawę, że popełniłem pewnie różne błędy, dzisiaj  

z perspektywy czasu niektóre moje zachowania pewnie byłyby inne czy niektóre moje 

działania, ale o tych błędach to wiem niektórych pewnie wiedzą Państwo a o niektórych wiem 

tylko ja i ich nie będę tutaj zdradzał. Szanowni Państwo myślę, że z mojej strony to tyle dziękuję 

jeszcze raz za tą pięcioletnią współpracę, jak wszyscy wiemy pewnie z niektórymi spotkamy 

się już w nowej kadencji już w maju myślę, że ta współpraca należy sobie tego życzyć również 

będzie układała się dobrze. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo przechodzimy teraz do pkt 7. 

to jest podziękowania Radnym za pracę w kończącej się kadencji. Mamy dla Państwa piękne 

takie pamiątkowe dyplomy, fotografia została wykonana w tamtym miesiącu, też jest bardzo 

ładna, opisana i każdy z Państwa otrzyma takie podziękowanie a dodatkowo bardzo ciekawe 

opracowanie Pana Piotra Paszkiewicza. Zabytkowe nagrobki na Sanockim Cmentarzu 

Centralnym także zaczniemy od Państwa Radnych ja bym prosił Pana Burmistrza tutaj na 

środek. Szanowni Państwo. 

Ad.7  

Podziękowanie Radnym za pracę w kończącej się kadencji. 

 

Przewodniczący wraz z Burmistrzem wręczyli pamiątkowe dyplomy, zdjęcia i pamiątkową 

książkę. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 8 

Wystąpienia Radnych i  gości. 

 

Mamy już za sobą wręczenie podziękowań i teraz przechodzimy do pkt 8. Wystąpienia 

Radnych i gości. Jeśli ktoś z państwa chciałby zabrać głos, to proszę bardzo. Pan Radny 

Grzegorz Kozak. 

Grzegorz Kozak (Wiceprzewodniczący Rady) 

Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo burmistrzowie, Szanowni Państwo 

Radni, Szanowni Państwo, zgromadzeni goście. Chciałem serdecznie podziękować za te 5 lat 

pracy. Wydaje mi się, że było stabilnie, chociaż niejednokrotnie emocje dawały, że tak powiem 

znać o sobie ale czuło się tą aurę takiej spokojności i takiej stabilizacji przede wszystkim tutaj 

w pracy przewodniczących Rady i jeszcze raz chciałem podziękować Panu Andrzejowi 

Romaniakowi, dziękuję serdecznie Państwu Radnym tym wieloletnim Radnym od których 

można się było uczyć pewnych rzeczy bo to jest nauka, więc dziękuję za tą lekcję za tą lekcję 

samorządu przede wszystkim. Serdecznie dziękuję Panu Burmistrzowi Matuszewskiemu za 

możliwości spotykania się, rozmawiania się, za przede wszystkim pomoc dla rzecz 

wychowanków z domów dziecka, z rodzin zastępczych bo ta pomoc była niezwykle wymierna, 

Panu Burmistrzowi Konradowi za to, że też mogłem przychodzić tutaj z różnymi osobami  

z dzielnicy w sprawach też Olchowiec, także każdemu państwu serdecznie dziękuję było mi 

naprawdę miło, by był to na mnie zaszczyt pracować tak znamienitym gronie. Myślę, że ta 

kadencja nie była kadencją straconą. Bardzo serdecznie dziękuję. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, bardzo proszę, bardzo pani Radna Wanda Kot. 

Wanda Kot (Radna) 

Proszę Państwa ja chciałam zabrać ostatni raz w tej kadencji głos jako przewodnicząca Komisji 

Zdrowia i Ochrony i Pomocy Społecznej. Chciałam przede wszystkim członkom komisji 

podziękować za zaangażowanie i pracę w tej komisji oraz wszystkim osobom, które były na tę 

komisję zapraszane, a korzystając z okazji chciałabym podziękować swoim wyborcom za to, 

że oddali na mnie głos i obdarzyli mnie kolejny raz swoim zaufaniem. Dziękuję, bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję i proszę bardzo. Pani Radna Teresa Lisowska. 

Teresa Lisowska (Radna) 

Jeżeli mogłabym z mównicy Panie Przewodniczący to będę wdzięczna. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Proszę bardzo. 

Teresa Lisowska (Radna) 



Dziękuję bardzo za umożliwienie. Proszę Państwa być może jest to moje ostatnie wystąpienie 

z takiego miejsca jak mównica dlatego poprosiłam o skorzystanie z tego miejsca. Pesel jest 

nieubłagany to powiedziałam Panu przewodniczącemu nie wiem co będzie za 5 lat, chciałabym 

oby było jak najlepiej. Jako seniorka rozpoczynałam pierwszą sesją inauguracyjną tę sesję. Było 

to dla mnie bardzo ważne, bardzo stresujące. Pan Burmistrz nie omieszkał mi tego 

przypomnieć, że jestem seniorką darowałam bardzo szybko, bo dostałam piękny bukiet 

kwiatów. Dzisiaj jako weteranka bo byłam Radną przez pięć kadencji, począwszy od drugiej 

kadencji z przerwą trzeciej, czwartej, powrót na kadencję, szóstą, siódmą ósmą. Długo. Był to 

bardzo ważny element w moim życiu oprócz pracy zawodowej praca dla miasta była bardzo 

ważna. Starałam się ją traktować bardzo serio, bardzo odpowiedzialnie. Jak to wyszło? Trudno 

dzisiaj powiedzieć, sama to będę oceniać. Jestem osobą bardzo krytyczną w związku z tym 

pozostawiam sobie czas na to. Kiedy rozpoczynałam działalność w Radzie Miasta wówczas 

wszyscy uczyliśmy się samorządu, były to początki samorządności, wiele nadziei, były to 

początki wspaniałe. Dzisiaj kończę już jako starsza Pani. Tak jak mówię, pesel jest nieubłagany. 

Nie wiem, jakie będą losy, w związku z tym będę dziękować nie tylko za tę kadencję, dziękuję 

za współpracę. Rozpocznę może od państwa burmistrzów, szczególnie Panu Burmistrzowi 

Konradowi, bo na co dzień i na każdej komisji się nim spotykaliśmy, Państwu burmistrzom, 

dziękuję bardzo naczelnikom wydziałów merytorycznych, z którymi przyszło mi 

współpracować jako przewodnicząca komisji dziękuję paniom z Biura Rady za fachową 

pomoc, za oddanie, za fajną pracę. Dziękuję Państwu Radnym, członkom komisji za 

współpracę. Cóż? Mogę jeszcze powiedzieć, że dziękuję wszystkim, z którymi przyszło mi 

współpracować w ciągu tych pięciu kadencji, muszę wrócić do początku aby się znaleźć  

w Radzie Miasta musiał się znaleźć ten, który zaproponował mi start z komitetu wyborczego ci 

oraz wyborcy dzielnica Posada, z którą byłam związana od zawsze, rodzinnie, zawodowo. Moja 

pierwsza praca to była w Autosanie po studiach, jako że były to czasy, kiedy zakłady fundowały 

studentom, swojemu młodemu narybkowi zawodowemu stypendia fundowane także Autosan 

opłacał już mój pobyt na studiach po to żeby mieć pewność, że wrócę na pewno do Autosanu 

jako inżynier budownictwa. Dziękuję mieszkańcom Posady którzy przez tych pięć kadencji na 

mnie głosowali. Być może nie miałam czasu dla nich zbyt wiele na różne spotkania. Dlatego, 

że praca zawodowa pochłaniała wiele czasu, starałam się mieszkańcom to nagradzać w taki 

sposób, że jako mały przedsiębiorstwa, mikroprzedsibiorca budowlany wykonałam wiele prac 

dla tej dzielnicy, dla mieszkańców dla poprawienia komfortu życia, komfortu w tej dzielnicy. 

Nigdy o tym nie mówiłam publicznie, bo jakoś tak nie potrafiłam się chwalić, ale moja zasługa, 

mój udział finansowy, rzeczowy w dzielnicy Posada był m.in. taki, że w formie darowizny 

wykładałam kawał chodnika około 450 m², chodnika z kostki, ile to kosztuje? Kto ma orientację 

ile metr kwadratowy kosztuje to jest około 200 zł za metr, to jest kwota powiedzmy o ponad 

100 000 zł. Były inne. Wykonałam piękny pomnik na terenie Stomilu poświęcony pamięci 

Posadzan, którzy zginęli, spłonęli żywcem w czasie II Wojny Światowej również jako 

sponsoring z firmy. Już nie mówiąc o tym, że starałam się, jeżeli bywa taka potrzeba wspierać 

finansowo, różne finanse finansowe, potrzebie tej dzielnicy, dlatego o tym mówię, że tak jak to 

zaznaczyłam jakoś nie potrafiłam wcześniej tego artykułować z powodu może i skromności 

mojej. Chciałabym żeby mieszkańcy o tym wiedzieli, że moją nagrodą za to, że nie miałam być 

może dla nich czasu. była taka forma wdzięczności, jeszcze raz dziękuję Państwu wszystkim, 

życzę powodzenia i gratuluję tym, którym się udało w tych kolejnych wyborach wejść do Rady 

Miasta, tym którym się nie udało życzę aby za 5 lat i w kolejne będą wybory spróbowali swoich 

sił a może się uda. Dziękuję bardzo wszystkim, dziękuję bardzo, Panie przewodniczący. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję bardzo pani Tereso, dziękuję bardzo proszę bardzo Pani Radna Henryka Tymoczko. 



Henryka Tymoczko (Radna) 

Panie Przewodniczący, Państwo burmistrzowie, Szanowna Rado, zaproszeni goście, Szanowni 

Państwo, ja bardzo dziękuję bo wiem za wyświadczone dobro należy się wdzięczność. Dziękuje 

Jędrusiowi bo słyszycie od zawsze kiedy wszedł po raz pierwszy do Rady Miasta 5,5 roku temu, 

to była dla mnie piękna sprawa kiedy ten młody człowiek lat temu 12. piękną recenzję i napisał 

o Świętym Michała Archaniele odnośnie kościoła wiedziałam, ale odnośnie miasta kiedy 

rozpoczynam budowę Świętego Michała Archanioła, pomnika patrona naszego miasta, 

pierwszego pomnika w historii Sanoka od 9 wieków. Także Jędruś dziękuję za wszystko to, że 

chciały się usprawiedliwić, że coś tam się nie wychodziło, zawsze ci wychodziło okey pamiętaj 

i z tym wędrujesz do następnej Rady. Dziękuję wam kochane koleżanki i koledzy Radni za 

współpracę, ale za to wam dziękuje, że czasami podchodziłam do was osobiście oko w oko  

i prosiłam abyście mnie poparli na komisjach, gdzie głosowaliśmy moje inicjatywy, wnioski, 

które były moją moim pomysłem i też na sesjach, bo pamiętam, że zwróciłam uwagę pewnego 

radu Piotrowi przeciwnej, sadzącemu trzeba było tak, jak ja stanę przy każdym, poprosić  

i wtedy mamy sukces, czyli dla następnych kadencji bo te osoby bardzo was szanuję, które 

teraz nie weszliście, ale za 5 lat możecie całkiem po prostu startować i wejdziecie. Bardzo 

dziękuję tak jak mówię szefusiowi bo tutaj na opłatku Świętego Michała Archanioła ten szefuś, 

burmistrz Matuszewski bo nie wiecie tego, dlatego to jest informacja na cały Sanok bo 

pozdrawiam wszystkich mieszkańców, internautów i cały świat. Ten człowiek Tomasz 

Matuszewski w tej Sali Herbowej przeczytał pierwszy raz w historii świata i miasta Sanoka 

Ewangelię o Narodzeniu Pana Jezusa miejcie to tutaj w głowie nie było innego burmistrza, 

bowiem zawsze Ewangelię czytane były przez kapłanów ale na tym płatku, gdzie było tutaj 100 

osób i tam gdzie siedzą reprezentanci Rad Dzielnic siedzieli bezdomni i poczęstowałam 1200 

pierogów jeszcze brakło, to jeszcze raz powtarzam burmistrz Matuszewski Tomasz przeczytał 

ewangelię o narodzeniu Pana Jezusa. Pierwszy raz w historii miasta Sanoka. Bardzo Panie 

burmistrzu dziękuję za nie wiem setki więcej 5,5, roku, byłam ponad na pewno ponad tysiąc 

razy u Pana. Bardzo często pytałam Paulinki czy mogę, ale bardzo często nie pytałam Paulinki 

czy mogę. Ja mówię Paulinka, ja idę po prostu to była taka bardzo bliskość z każdym 

burmistrzem, ja już ten burmistrz to jest trzeci mój burmistrz współpracujący ze mną, pomocy 

ludzkości, pierwsze 12 lat Pan burmistrz Blecharczyk czy którego tutaj z tego miejsca bardzo 

pozdrawiam, bo bardzo dużo pomógł moim osobom, nie mojej rodzinie ale moim osobom, 

które mnie prosiły o pomoc. I teraz jeszcze taka takie wyjaśnienie do internautów, bo jak 

odsłuchano mój filmik, który ma już około 1500 wyświetleń i tam na Facebooku, którego ja nie 

mam, ale miałam wiadomości od przyjaciół, że Pani Henryka jak pomaga ludziom to 

wolontariat. Szanowni Państwo, to nie wolontariat dziedzina wolontariatu to jest inna 

płaszczyzna a dziedzina pomocy ludzkości jako Radna Rady Miasta to jest zupełnie coś innego. 

Przyjdźcie do Rady i zacznijcie pomagać ludziom, ale kiedy ja pomagam ludziom osobiście to 

jest fakt, ale bardzo często i przede wszystkim pomagam przez te osoby, które siedzą tutaj przed 

nami, poprzez burmistrza głównego, który jest gospodarzem miasta, poprzez burmistrza bardzo 

dziękuję też burmistrzowi Konradowi bo wiele było spotkań naszych i wiele było jakby Henia 

Tymoczko ponaglała Pana burmistrza, że ja po prostu nie będę czekała, a Pan Burmistrz 

posłuchał. Dziękuję młodej Pani burmistrz, pięknej kobiecie, która rozświetla właśnie to piękne 

miejsce władz naszego miasta. Pani Jowicie, bo też miałyśmy styczność no i dziękuję 

ministerce finansów Ewce bo tutaj też miałam prośbę i myślę, że Ewka zostanie dalej 

ministerkom finansów to będzie mieć bardzo duże styczności bardzo, bardzo dziękuję 

burmistrzowi Matuszewskiemu za wszystkie pomoce bo o tych pomocach wy w ogóle nie 

wiecie tu jak siedzi nas 20 radnych, bo Kuby nie ma, wy po prostu nie wiecie nawet namiastki 

tej pomocy, gdzie ja chodziłam do Pana burmistrza umawiałam osoby ode mnie albo z nimi, 

jak w tym tygodniu co teraz jest prawda? Byłam z 2 osobami u Pana burmistrza, każda inna 



sprawa, a trzecia osoba ode mnie przyszła już po południu, bo trzeba by było być oddana do 

nocy w Urzędzie Miasta. Bardzo wam za wszystko dziękuję bo to co czynimy, poczynimy nie 

dla siebie ale czynimy innych radosnymi i Pan burmistrz wie o tym bo to były nie mogę wam 

powiedzieć dokładnie o sprawie bo to co Pan burmistrz słuchał Henie Tymoczko to były cudna 

na cudami niemożliwe do ogarnięcia po ludzku, dlatego to sobie pozwolę powiedzieć tu 

siedziałam, koło Pana Burmistrza na opłatku, a Pan Burmistrz tu do 100 osób, a były osoby  

o różnym statusie społecznym. Bardzo bogaci, z dużą kasą i tacy, którzy nie mają dachu nad 

głową i coś zjeść, dlatego to jest bardzo piękne za to dziękuję za wszystko wszystkim Anetce 

dziękuje, Asi dziękuje, gratuluje wyboru na wójtową. Ja w pół do drugiej nocy jak odczytałam, 

że Asia jest wójtową, to siedząc fotelu tak myślę, ja cie fikam co może wiedziałam, wiedziałam, 

że ona startuje ale że tak Pan Jezus uczynił cud Boży i Święty Michał jej pod właśnie pomógł 

dałam jej prezencik, ale to jest nasza tajemnica. Ona ten prezencik ma nosić już przez cały, 

społeczne posługiwanie tam w gminie Tyrawa Wołoska. Asia wie o co chodzi. Dziękuję Kubie, 

dziękuję Przemkowi bo to też taki chłopak był, dziękuję wszystkim naczelnikom tutaj patrzy 

na mnie Piotrek Bochnia, ile ja razy u niego byłam i u Maćka i u Agatki i u Anetki po prostu 

no to są tysiące razy przez pół, 5,5, roku a no w Radzie Miasta jestem od 22 lat, czyli czwarta, 

piąta, szósta kadencja, siódma, miałam pauze i teraz kadencja ósma i przede mną dziewiąta 

kadencja dalszej służby miastu i mieszkańcom. Dziękuję całemu urzędowi, Urzędowi Miasta 

bo każdego pracownika znam osobiście starostwa powiatowego i wszystkim dyrektorom 

MOPSu dyrektorom tutaj na MOSiR, dyrektorom SPGK, SPGM. No wszystkich, bardzo 

serdecznie pozdrawiam i bardzo dziękuję, bo u każdego byłam i prosiłam tak zaznaczam, nie 

dla za sobą, bo moje dzisiaj mieszkają wielkich, pięknych miastach. Najmłodszy syn mieszka 

w Szwajcarii, są bardzo po prostu dobrze sytuowani, szczęśliwi, a co pisze w ulatce i ja wam 

też, no nie wiem czy tam dzisiaj tam mam te ulotwi na pamiątke już, ale pisze się jestem bardzo 

dumna i szczęśliwa z moich dzieci, ponieważ mają przecudowne święte, cudne małżeństwa 

czego wam życzę, życzymy sobie zdrowia i obfitych łask bożych i Święty Michał Archanioł to 

i tutaj góruje. Panie burmistrzu Pan obiecał, że jak będę kolejną pielgrzymkę organizowała, ona 

już będzie w przyszłym roku Pan pojedzie z żoną tak jest. Wszystkiego dobrego któryś z was 

wygra także życzę wam obydwu szczęścia. Szczęść Boże, Bóg zapłać wszystkiego dobrego,  

a Sławuś cie kocham też tak jak szefusia, no wszystkiego dobrego dziękuję bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję proszę bardzo Pani Radna Sieradzka. 

Katarzyna Sieradzka (Radna) 

Dziękuję bardzo ja również chciałam skromne dziękuję powiedzieć, cieszę się bardzo,  

że mogłam być częścią tej Rady, było to dla mnie nowe doświadczenie, nowa lekcja. Dziękuję 

tutaj przede wszystkim pani Radnej Teresie Lisowskiej od której naprawdę mogłam się nauczyć 

tego właśnie tej postawy godnej zawsze merytorycznej odpowiedzi, że potrafiła stanąć gdzieś 

tam, między podziałami i zawsze tą merytoryką dobro miasta było zawsze na sercu, 

najważniejsze, dziękuję serdecznie Pani burmistrz, Panom burmistrzom, dziękuje Państwu 

przewodniczącym. Cieszę się też, że mój głos gdzieś tam przyczynił się do powstania tych 

projektów, które w naszym mieście powstają. Mam nadzieję, że będą służyć mieszkańcom 

naszego miasta. Tym samym dziękuję, że tutaj mogłam być swoim wyborcom, którzy 5 lat 

temu oddali na mnie swój głos. Dziękuję, bardzo. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 



Dziękuję, 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Jeszcze podziękuję moim wyborcom ponieważ ci co mnie zaufali mieszkańcom Posady, 

Olchowiec i Błoni wszystkim Sanoczanom jestem bardzo wdzięczna jeszcze pięknie 

podziękowanie będzie na esanok i w Tygodniku Sanockim bardzo was kocham, dziękuję  

i życzę wszelkich łask Bożych. Dziękuję bardzo, szczególnie zdrowia. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję, proszę bardzo. Pan Radny Maciej Drwięga. 

 

 

Maciej Drwięga (Radny) 

Szanowni Państwo, ja postaram się już krótko, też chciałbym do kilku osób się zwrócić  

i podziękować przede wszystkim członkom komisji oświaty, kultury, sportu i turystyki, 

wszystkim członkom w szczególności Pani Agnieszce Korneckiej - Mitadis była zastępczynią 

często tych zastępców w komisjach jakby nie dostrzegamy, a oni są i razem jakby kierujemy 

pracami komisji. Mam nadzieję, że komisja oświaty była komisją merytoryczną. Kilka rzeczy 

udało nam się podjąć kilka rzeczy przed tą komisją, takie nawet już można powiedzieć 

rozpoczęte to już następna kadencja i następna komisja oświaty będzie się tym zajmować. 

Chciałem podziękować kapitule, członkom kapituły, czyli przedstawicielom instytucji kultury 

i przedstawiciel Pana Burmistrza plus Radni, którzy to które to osoby decydowały o nagrodach 

Miasta Sanoka. Zostało to wydaje mi się tak ucywilizowane i chyba formuła wyboru jest 

najlepsza oczywiście też czeka nas praca jeszcze przed prawdopodobnie nad uchwałą, bo nie 

wszystko jest precyzyjnie zapisane, ale chyba już nie ma w tej chwili takich komplikacji  

i jakiejś dyskusji po przyznanych nagrodach w tej chwili jesteśmy już po decyzji kapituły,  

a przed wręczeniem tych nagród nie wiem, kiedy jest planowane. Podziękowania już padały 

tutaj, ale dla Pani Anety, dla Pani Joanny, dla Pani Asi, oczywiście gratulacje, dla Pana Jakuba 

bez ich pracy musimy się tu uderzyć w piersi funkcjonowanie naszej Rady wyglądałoby 

zupełnie inaczej, to znaczy gorzej i komisji również telefony, informacje, jakieś poprawki albo 

sugestie. Także za to jesteśmy bardzo wdzięczni. Podziękowania, w szczególności za 

możliwość czerpania właśnie z doświadczeń dla pani Teresy Lisowskiej, koleżanki z Posady 

jeżeli tak, mogę powiedzieć, która tak pięknie tutaj nie powiem pożegnała się z nami bo to pani 

Tereso wszystko jeszcze może się zdarzyć i wszystko przed nami ale podsumowała jakby to 

swoją aktywność i dla Pana Radnego Romana Babiaka też Radnego wielu kadencji dzisiaj tutaj 

pan przewodniczący nam o tym powiedział, mieliśmy często bardzo odmienne poglądy może 

nie bardzo odmienne, ale jednak byliśmy w stanie się porozumieć i za to Panu Romanowi i Pani 

Teresie bardzo dziękuję, bo doświadczenie wasze jest niebagatelne. Podziękowania dla 

wszystkich koleżanek, kolegów Radnych z Rady Miasta Sanoka. Tutaj już często się 

różniliśmy. Dla oceny pracy naszej Rady tej, która się w tej chwili kończy, przyjdzie jeszcze 

czas zrobi to historia, w jaki sposób wydali swoją opinię tutaj mieszkańcy miasta Sanoka  

w szczególności dla Pana przewodniczącego Andrzeja Romaniaka osoba skromna i powiedział 

że tutaj nigdy nikogo nie strafował. Wydaje mi się, że powinno się to pojawiać i zaczynam od 

siebie prawda, że nieraz jednak powie nas do porządku gdzieś tam trochę doprowadzić. Pan 



Andrzej ze względu na swoją kulturę i ze względu na charakter prawda i cechy tego charakteru, 

nigdy tego nie robił, odpuszczał nam to niekiedy my tutaj niekiedy nam się emocje jakoś 

podnosiły za bardzo także dziękuję serdecznie za to. Dziękuję oczywiście Pani i Panom 

burmistrzom, dziękuję wszystkim pracownikom Urzędu Miasta tutaj w szczególności 

współpraca dotyczyła wydziału oświaty, więc na ręce pani naczelnik Ireny Pener i wydziału 

społecznego też pewnym sensie to dla Pani podziękowania dla Pani naczelnik Agaty Jamki 

serdecznie dziękuję wszystkim. 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo jeszcze Pan burmistrz. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, zaproszeni goście. Szanowni Państwo ja 

również chciałbym się odnieść do tych 5 lat wspólnej pracy przed czas na podsumowanie ósmej 

kadencji. Za nami można powiedzieć, pierwsza tura wyborów więc gratuluję tym państwa, 

którzy zasiądą w kolejnej Radzie i będą służyli Sanoczanom swoją wiedzą i doświadczeniem. 

Dziś można powiedzieć spotykamy się po raz ostatni w takim gronie na pewno wszyscy 

czujemy się podobnie. Jakiś etap się kończy a to zawsze skłania nas do refleksji i wywołuje 

wzruszenie. To była trudna kadencja. Dotknęły nas plagi z którymi nasi poprzednicy nie mieli 

do czynienia. Przypomnę bo warto aby to wybrzmiało. Raz jeszcze wspomniał o tym Pan 

przewodniczący Andrzej Romaniak. Restrukturyzacja Banku Spółdzielczego i walka  

o utracone środki, potem pandemia i związane z nią niepokoje a na koniec wojna na Ukrainie, 

fala uchodźców i załamania dotyczące prowadzonej polityki energetycznej to naprawdę 

ogromny bagaż doświadczeń. Udało nam się drodzy Państwo przyzwyczażyć te wszystkie 

problemy prawie wszystkie, ponieważ bezpieczeństwo to energetyczne to stale temat otwarty, 

w każdym razie dziękuję państwu za wsparcie w najtrudniejszych momentach tej naszej 

mijającej kadencji. Ono na pewno przez lokalnych historyków będzie też w przyszłości 

uznawana za wyjątkową. Dziękuję za dobrą współpracę prezydium Panu przewodniczącemu 

Andrzejowi Romaniakowi, Panu Grzegorzowi Kozakowi oraz Pani Zofii Kordeli - Borczyk 

szczególnie dziękuję szczególne podziękowania kieruję do pana Andrzeja Romaniaka  

i Grzegorza Kozaka często służyli radą, byliśmy w częstym kontakcie. Dziękuję dziś za to  

i życzę Panom by z taką samą rozwagą i troską o dobro miasta podchodzili do pracy w Radzie 

w dziewiątej kadencji. Dziękuję przewodniczącym komisji Rady za pracę i świetne rozpoznanie 

problemów przedmiotowo przynależnych poszczególnym komisjom. Szczególne 

podziękowania kieruję oczywiście do pani Teresy Lisowskiej, Pani Bogusi Małek, Pani 

Wandzie Kot, Panu Maciejowi Drwiędze, Piotrowi Kotowi, Łukaszowi Radożyckiemu  

i Radosławowi Wituszyńskiemu. Przy dwóch osobach chciałbym się teraz zatrzymać i do nich 

skierować szczególne słowa uznania i wyrazy szacunku. Są to Pani Teresa Lisowska i Pan 

Roman Babiak, ponieważ podjęli decyzję o zakończeniu wieloletniej pracy chociaż wciąż 

cieszą się poparciem i zaufaniem mieszkańców. Wiem, że Państwo niekiedy między sobą 

toczyli nawet lekkie spory, że pan Roman Babiak był wręcz symbolicznie krytyczny wobec 

niektórych moich decyzji. Jednak w ostatecznym rozrachunku Państwa praca dla Sanoka, 

wasze starania i zaangażowanie były nie do przecenienia. Dziękuję. Wszystkie toczono na tej 

sali dyskusję wynikające z tej dyskusji różnorodne perspektywy i argumenty przyczyniły się 

do lepszych rozwiązań dla naszej społeczności. Wasza gotowość do słuchania mieszkańców  

i podejmowania trudnej decyzji była kluczowa dla rozwoju miasta. Pragnę wspomnieć dziś 

nieocenionej pamięci Radnego Adama Ryniaka, zmarłego w listopadzie 2020 roku. Jego 

pracowitość, prawość, zaangażowanie mogą być wzorem dla wszystkich, którzy pragną 



poświęcić się pracy na rzecz miasta i mieszkańców. Cześć Jego pamięci. O takich ludziach jak 

Adam Ryniak nie wolno nam zapomnieć. Drodzy Radni raz jeszcze serdecznie dziękuję wam 

za wasze zaangażowanie i pracę na rzecz Sanoka. Wasze decyzje miały znaczący wpływ na 

nasze miasto a podejmowane były zawsze w jak najlepszej wierze. Życzę Państwu wszelkiej 

pomyślności w przyszłych działaniach zarówno tych podejmowanych na rzecz miasta jak  

i w życiu osobistym. Dziękuję bardzo. 

Ad.9 

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Andrzej Romaniak podziękował za uczestnictwo oraz 

zamknął XCIV zwykłą Sesję Rady Miasta Sanoka. 
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